
 
 
 
 

Intro 
Het is weer die tijd van het jaar:  Herfst; korte dagen; lange donkere avonden; wind; regen; kou..  
Maar de IJVK-ers fietsen gewoon door; nog steeds op de racefiets; op de mountainbike en op de 
strandfiets. 
Deze nieuwsbrief staat er weer vol mee!  Veel leesplezier!! 
Chris Weegink, Riekel Witteveen & Hans Dijkhuizen   
 
 
 
Van de veurzitter 
(toespraak bij de opening van het Bikepark) 
 
Cadeau 
Toen ik sportwethouder Krijn van der Spijk een paar maanden geleden tegen het lijf liep, was hij nog 
ŘǊǳƪ ōŜȊƛƎ ƳŜǘ ƘŜǘ ƻǇǎǘŜƭƭŜƴ Ǿŀƴ ƘŜǘ ƎŜƳŜŜƴǘŜƭƛƧƪŜ ƘǳƛǎƘƻǳŘōƻŜƪƧŜ ǾƻƻǊ нлмуΦ Ψ5Ŝ LWǎŎƭǳō ±ƻƻǊǿŀŀǊǘǎ 
YŀǘǿƛƧƪ ōŜǎǘŀŀǘ Řŀƴ мнр ƧŀŀǊΩΣ ȊŜƛ ƛƪ ǘŜƎŜƴ ƘŜƳΦ ΨLǎ ŘŀŀǊ ƛƴ ŘŜ ōŜƎǊƻǘƛƴƎ ǊŜƪŜƴƛƴƎ ƳŜŜ ƎŜƘƻǳŘŜƴΚΩ IŜǘ 
bleek niet het geval. Krijn is nog niet zo heel lang wethouder en hij weet niet dat het gebruikelijk is om 
jubilerende sportverenigingen in dit dorp een overdekte tribune, een kleedkamercomplex of een 
kunstgrasveld cadeau te doen. 
Nu zijn er mensen - ook buiten de gemeenteraad, vermoed ik - die denken: Maar jullie hebben nu toch 
dit Bikepark gehad? Dat is een misverstand. Het is een gemeentelijk en daarmee openbaar Bikepark, 
dat is aangelegd buiten de hekken van ons sportpark. Ons cadeau aan de gemeente Katwijk is dat wij 
hebben geholpen bij de aanleg en ook nog eens beloofd hebben het te onderhouden.  
Dat is de afgelopen maanden al niet zonder slag of stoot gegaan. De eerste de beste keer dat onze 
MTB-commissie de bosmaaier ter hand nam, liep het ding vast omdat er halverwege de klusochtend 
verkeerde mengsmering in was gegooid. Dat was ook een beetje mijn schuld omdat ik achteraf wel 
over die informatie bleek te beschikken, maar dat niet had gedeeld. Het kostte in elk geval 107 euro 
63, het bonnetje hebben we nog.  
Een paar weken later begon dezelfde bosmaaier, aldus een rapport van onze beheerster, tijdens 
gebruik onbeheerst te trillen, hij startte slecht en werd gloeiend heet. Dat kostte aanvankelijk 180 
euro, maar later bleek dat de betreffende onderdelen niet meer verkrijgbaar waren en moesten we 
een nieuwe kopen: 699 euro. En ook dat bonnetje hebben we nog.  
Op het verlanglijstje van de MTB-commissie staan ook nog een motor-snoeischaar en 
gezichtsbeschermers, ik geef het maar even mee. 

 
Zijn wij dan niet blij met ons Bikepark? Zeker wel. Dolblij. We hebben hier een schitterende 
landijsbaan, maar het uitblijven van de nieuwe ijstijd verhindert dat we hier het hele jaar door 
onbekommerd gebruik van kunnen maken. We zijn dan ook al een tijdje op zoek naar mogelijkheid om 
dit prachtige terrein en dit mooie clubhuis toch optimaal te benutten. De skeelerbaan - ƴƛŜǘ ΨƻƴȊŜΩ 
skeelerbaan, want ook van de gemeente - is onlangs vernieuwd en verbreed, voor het terrein komen 
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steeds meer gebruikers en dat geldt ook voor het clubgebouw. We hadden natuurlijk al de Stichting 
Sport en Recreatie Gehandicapten die vanaf 2004 min of meer samen met ons optrekt, maar ook met 
het Welzijnskwartier worden de contacten inniger. Er wordt hier gedanst door senioren, er zijn 
fietslessen voor statushouders en binnenkort krijgen we hier de dagbesteding voor jongeren met een 
ōŜǇŜǊƪƛƴƎ Ǿŀƴ Ψǎ IŜŜǊŜƴ [ƻƻΦ  
Maar terug naar het Bikepark, dat ook meer reuring op en rond de Goerie genereert. Ik moet eerlijk 
zeggen dat ik zelf ook stomverbaasd was toen ik zag wat parcourbouwer Patrick Jansen op dit 
betrekkelijk kleine stukje grond voor elkaar heeft gekregen. Hij kon hier helaas vandaag niet aanwezig 
zijn, door allerlei afspraken in het Hoge Noorden, want anders had hij het zelf kunnen vertellen.  
Van Patrick Jansen zijn we overigens nog niet af. In de mail die hij deze week stuurde, liet hij weten 
binnenkort met een onderzoek te beginnen - hij schreef er niet bij in opdracht van wie - naar de 
mogelijkheden voor mountainbikeroutes in het gebied Katwijk-Den Haag-Zoetermeer.  
En dan kom ik nog even terug op ons cadeau voor het 125-jarig bestaan, begin volgend jaar. Nee, we 
hoeven niet in de Duinvallei. Maar als de gemeente op korte termijn gaat werken aan de structuur van 
water, wegen en groen op de Locatie Valkenburg, is ons verzoek om naast de fietspaden en de 
ruiterpaden ook een mountainbiketrail op te nemen. Geen Bikepark, zoals hier, maar een mooie 
ǎƛƴƎƭŜǘǊŀŎƪ ŘƻƻǊ ƻŦ ƭŀƴƎǎ ƘŜǘ ƘŜƭŜ ƎŜōƛŜŘΦ !ƭǎ ƧŜ Řŀǘ ƳŜǘŜŜƴ ƎƻŜŘ ƛƴǇŀǎǘ ƛƴ ȊƻΩƴ ƎǊƻǘŜ ǿƛƧƪ ƳŜǘ рллл 
woningen en sportieve hipsters die aan drones sleutelen, zijn de extra kosten verwaarloosbaar, in het 
licht van de miljoeneninvesteringen die hier worden gedaan. 
Dus ja, weer een cadeau van niks, maar het zou wel een verrijking voor Katwijk zijn. 
 
Dick van der Plas 
 
 
 
 
 
Nieuwe discobar voor De Goerie 
 
Opnieuw uit de werkplaats van onze sponsor BeMa Interieurbouw en 
betimmeringen: de discobar-nieuwe-stijl voor De Goerie. Het meubel 
ƛǎ ƎŜōƻǳǿŘ ƛƴ ŘŜȊŜƭŦŘŜ ǎǘƛƧƭ ŀƭǎ ŘŜ ΨƎŜǿƻƴŜΩ ōŀǊ Ŝƴ ǎǘǳǿǘ ŘŜ 
uitstraling van ons clubgebouw naar een nóg hoger segment. Op het 
moment dat deze Nieuwsbrief naar de digitale drukker ging, is de 
discobar inmiddels door ons lid Reuben Lange (de grote man achter 
BeMa) geplaatst en heeft discjockey Werner van Bladel van de 
Stichting Sport en Recreatie Gehandicapten het meubel weer 

met zijn apparatuur gevuld. Het streven is om er ook wat kastjes aan te hangen die het (nog) 
makkelijker maken om ook onze eigen muziek/presentaties e.d. via de geluidsinstallatie af te spelen. 
Uiteraard was de breedbeeld-tv al via de joekels aan het plafond te beluisteren. Kom maar eens kijken 
en luisteren tijdens het wielercafé op de dinsdagavond (van 20.00 tot 22.00 uur). 
 
 
 
 
 
 
 
 



De Bikkelbikers 
 
Zullen we ons opgeven voor de Meewindkoers? Doen we de 65 of de 120 km? 65 is wel wat weinig als 
we helemaal naar Amersfoort moeten gaan. Nee, de 120 moeten we nu toch wel een keertje kunnen 
halen.  
 
Ik had nooit gedacht dat ik binnen een half jaar van niets naar 120 km zou fietsen en dat geldt denk ik 
ook voor mijn mede Bikkelbikers. We hebben natuurlijk wel een gedegen voorbereiding gehad. Een 
van ons heeft de Start2Bike cursus van Bas van der Plas en Chris Weegink gevolgd. Daarna werkten we 
ons op naar de D groep onder leiding van Annet Vliegenthart. Tenslotte heeft Jan Peppelenbos ons in 
de vele avondtrainingen geleerd in een waaier en een molentje te rijden en we hebben een eerste 
lange rit van 85 ƪƳ ƻǇ ŜŜƴ ȊƻƴŘŀƎƻŎƘǘŜƴŘ ƎŜƻŜŦŜƴŘΦ YƻǊǘƻƳ ƘŜǘ ƳƻŜǎǘ ŜǊ ŜŜƴ ƪŜŜǊ Ǿŀƴ ƪƻƳŜƴΣ ȊƻΩƴ 
ΨǾƻƭǿŀǎǎŜƴΩ ŀŦǎǘŀƴŘ ƪƻŜǊǎŜƴΦ 
 
Maar goed, we hadden ons aangemeld voor de 
Meewindkoers dus op zondag 1 oktober verzamelden wij 
(José vd Meij, Nicole Zwaan, Ellen Noteboom, Annet 
Vliegenthart en ikzelf) om 7.15 uur bij de Goerie. Annet 
stond met de fietskar van de club klaar en met speels 
gemak worden de 5 fietsen erop gehesen. Gelukkig is het 
een eindje rijden naar Amersfoort, genoeg tijd om in de 
auto wakker te worden.  
De start is om 9.30 uur en na de koffie (met heerlijke 
gevulde speculaaskoek van José) en een sanitair bezoekje, 
trappelen van ongeduld om op onze fietsen te springen. 
Met ervaren rijdster Annet op kop gaan we vol goede moed 
van start.  
Dat het in de eerste kilomeǘŜǊǎ Ǿŀƴ ȊƻΩƴ ƪƻŜǊǎ ŜǊƎ ŘǊǳƪ ƛǎΣ 
dat is wennen, vooral op de smalle fietspaden. Dit vergt 
enige stuurmanskunst en vooral netjes rechts blijven rijden. 
De afsplitsing van de verschillende afstanden gebeurt pas 
ƴŀ ȊƻΩƴ пл ƪƛƭƻƳŜǘŜǊ Řǳǎ ǘǊŜƪƪŜƴ ǿŜ ƻǇ ƳŜǘ ŘƛǾŜrse dames 
en heren fietsclubjes. Sommige dames hadden hele hippe 
tricotjes aan met flitsende prints. Daar zijn wij dames best 
gevoelig voor. 
Eigenlijk valt de afstand best mee. We denderen zelfs in een 
treintje diverse mannenclubjes voorbij! Minder is het dat 
we door een idioot in een VW Golfje bijna van de weg 
worden gereden waardoor een paar dames uit een groepje 
ŀŎƘǘŜǊ ƻƴǎ ǘŜƎŜƴ ŘŜ ƎǊƻƴŘ ȊƛƧƴ ƎŜǎƳŀƪǘΦ CƛŜǘǎŜƴ ƛǎ ƴƛŜǘ ȊƻƴŘŜǊ ǊƛǎƛŎƻΩǎΣ Řŀǘ ƛǎ ƻƴǎ ǿŜƭ ŘǳƛŘŜƭƛƧƪ 
geworden.  

Leuk element in de koers is tussendoor een sprint van 500 meter op het 
vliegkamp Soesterberg. Alleen Annet en ik willen wel een sprintje met 
elkaar aan gaan; de anderen kijken liever toe en gebruiken hun korte pauze 
om de billen van het harde zadel te lichten. 



20 kilometer later bereiken we de finish en kunnen we met een blij en voldaan gevoel terugkijken op 
een mooie koers. We fietsen uiteindelijk die 120 km in 4 uur en 48 minuten en daar zijn we maar wat 
trots op. 
En wat is het dan heerlijk om na afloop een grote puntzak friet met mayo te halen. Dat er nog vele 
mooie koersen mogen volgen! 
 
Veerle van der Meer 
 
 
 
MTB commissie 
Oliebollenrit 2017 
 
De inmiddels tot traditie verworden oliebollenrit zal ook dit jaar weer gereden worden. Datum is, net 
als vorig jaar, 30 December. Ook wat lokatie betreft is er weinig creatiefs uit de hoge hoed gekomen: 
Amerongen/Leersum. Dit vanwege de veelzijdigheid en de toegankelijkheid van het parcour voor alle 
ƴƛǾŜŀǳǎΦ hƻƪ ŘŜ ǊŜƛǎǘƛƧŘ ōƭƛƧŦǘ ƳŜǘ Ωƴ ǊǳƛƳ ǳǳǊ ƎƻŜŘ ǘŜ ƻǾŜǊȊƛŜƴΦ 
Aanmelden voor de oliebollenrit kan via IJVK_MTB@outlook.com

 
 
Op de dinsdag- en donderdagavond vinden er de bekende MTB ritten plaats waarbij een keuze wordt 
gemaakt voor een rondje landgoederen Wassenaar of het MTB Parcour in Noordwijk. Start is om 
19:00 vanaf de Goerie. In overleg zal bij de start besloten worden om tot een splitsing van de groep in 
A-  en B-niveau over te gaan. Als er vooraf al interesse is om een MTB training op B-niveau te houden, 
dan kan dit altijd aangegeven worden via bovenstaand mail adres of via de app. 
Ook deze winter wordt er met enige regelmaat op de zondagochtend een training verzorgt door Oscar 
de Jong. Deze training helpt je om je MTB-skills naar een hoger niveau te tillen, en is absoluut de 
moeite waard! Ook is het mogelijk om op verzoek bepaalde onderwerpen/skills extra te trainen.  
Het MTB-trainingsschema voor dit winterseizoen is nog in de maak, maar via mail, app en facebook zal 
het schema gecommuniceerd gaan worden.  
 
Xander Wouda 
 
 
 
 

IJVK_MTB@outlook.com
IJVK_MTB@outlook.com


G-afdeling van IJsclub Voorwaarts Katwijk 
 
Beste mensen van IJsclub Voorwaarts; hopelijk kunnen jullie onderstaand bericht promoten, ook 
Voorwaarts profiteert als Peter gaat winnen. 

Uniek Sporttalent 

Ken jij iemand die de titel Uniek Sporttalent 2017 verdient? Vanaf 1 juli was het mogelijk om talent 
aan te melden (nominatie is inmiddels gesloten). De gehele verkiezing bestaat uit drie stemrondes, 
een halve finale en een finale. De eerste stemronde ging 1 oktober van start. De laatste stemronde 
eindigde op 30 oktober jl. Van 2 t/m 12 november is de halve finale. Je kunt in één van de 3 
verschillende categorieën een stem & like (2 stemmen) uitbrengen.   

{ǘŜƳ ƻǇ Ƨƻǳǿ ŦŀǾƻǊƛŜǘŜ ǎǇƻǊǘŜǊΥ ǎǘŜƳ ƻǇ ƻƴȊŜ tŜǘŜǊΗ ²ƛŜ ǿŜŜǘ Ǝŀŀǘ Řƛǘ ǘŀƭŜƴǘ ŜǊ ƳŜǘ ŘŜ ǘƛǘŜƭ ά¦ƴƛŜƪ 
{ǇƻǊǘǘŀƭŜƴǘ нлмтέ vandoor! 

Peter is 29 jaar; zijn sport is Schaatsen; Categorie verstandelijke of meervoudige beperking. Hij was 
afgelopen jaar deelnemer aan de Special Olympics World Wintergames In Oostenrijk. 

Help Peter  naar de  finale! 

Als hij wint dan kan  hij een bedrŀƎ Ǿŀƴ ϵ рΦллл-, verdienen dat ze heel goed kunnen gebruiken voor 
de G-afdeling van IJsclub Voorwaarts waar Peter traint.. Wij hopen natuurlijk op zoveel mogelijk 
stemmen voor Peter en dat hij doorgaat naar de finale !  

https://www.unieksporten.nl/sporttalent/deelnemers/54/peter-le-clercq/stemronde/2 

 

en ook een like  in dezelfde link telt mee als stem. 

 DELEN = BEREIKT VELEN !  Voor meer informatie: Uniek Sporten 

Ria de Clercq 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.unieksporten.nl/sporttalent/deelnemers/54/peter-le-clercq/stemronde/2
https://www.facebook.com/avlionitas/posts/1413165735467828?notif_id=1506852678655033&notif_t=feedback_reaction_generic
https://www.bing.com/images/search?q=peter+le+clercq&id=9E69B192CE51514CD2D484F6D7237BA54E20A469&FORM=IQFRBA


Aktiviteitencommissie 
 
Bierproef-avond 
 
Vrijdag 27 oktober was het dan zover.  Een bierproeverij in ons clubhuis. 
Een kleine 30 man en vrouw had zich aangemeld voor een avond bierproeven. 
Clublid Arno van Kruistum met zijn kompaan Floor Kuijt zijn bierkenners en organiseren regelmatig dit 
soort avonden. 

De clubzaal wordt 
omgebouwd tot een 
gezellige bierstube. Het 
nieuwe en ook nog het 
oude meubilair wordt 
optimaal gebruikt.  
Dan worden er 5 
soorten bier 
geschonken die door 
ons beoordeeld 
moeten worden; 
iedereen krijgt een 
formulier met voor elk 
bier een meerkeuze-
overzicht waarbij het 
soort bier moet 
worden geraden; met 
het bijbehorende 
alcohol percentage. 

Dit valt nog niet mee; de meeste bieren zijn mij echt 
totaal onbekend; 
Dat gaat van Texels Bock;  Celis White;  Grimbergen 
Optimo BrunoΤ YǿŀǊŜƳƻƴǘ .ƭƻƴŘΤ  hƳŀǎΩǎ tƻŜǎΦΦ  
enz enz 
Je begrijpt; het was weer net als op school:  
multiple-ƎƻƪΧ 
Al zijn er toch leden die het behoorlijk goed doen. 
Tussen de biergangen door was er water en brood.. 
om de smaakpapillen weer wat rust te geven; maar 
ook kaas, worst, bitterballen en andere frituur;  
want van bierdrinken krijg je wel trek..  
Henk-Jan, Ria en Jan de Vreugd hadden het er ook 
maar druk mee;  glazen wisselen; eten 
rondbrengen;  frituren.  Goed dat jullie dit verzorgd 
hebben! 
De vele biersoorten achter elkaar eisen toch hun 
tol;  het wordt erg gezellig.  Maar voor je er erg in 
hebt is het bier alweer op.  
De formulieren worden ingenomen en doorgeteld.  
De echte bierkenner is Kees Hoek; introducee;  van 

onze eigen leden is Harold 
van Biemen daar het beste 
in geslaagd,  gevolgd door 
zijn vrouw Tineke!  
Het is vast nog lang 
onrustig geweest in 
hŜƎǎǘƎŜŜǎǘΧ 
En de Karmeliet Tripel was 
het winnende biertje! 
Al met al was het een hele 
leuke avond; die zeker voor 
herhaling vatbaar is wat mij 
betreft. 
 
Riekel Witteveen 

 
 



Vogezen 2018  
Vanuit de aktiviteitencommissie worden er ook buitenlandse tripjes georganiseerd: 
Het lijkt nog een beetje vroeg, maar om reserveringen tijdig te kunnen doen is Jan Peppelenbos al 
druk bezig met een fietsweekend in september 2018: 
In september 2018 wordt er een lang weekend gefietst in de Vogezen, een mooi heuvelachtig gebied 
in het Noordoosten van Frankrijk op ca 6 uur rijden van Katwijk, bedoeld voor A - B en C niveau-
fietsers. 
Dit gebied is bekend van diverse bergen als de Grand 
.ŀƭƭƻƴΣ .ŀƭƭƻƴ ŘΩ!ƭǎŀŎŜΣ ŘŜ {ŎƘƭǳŎƘǘΤ Ŏƻƭ ŘΩhŘŜǊŜƴΦ  
Vertrek vrijdag 7 september en weer terug op 
maandag 10 september. 
Kosten 200 euro. 
Het programma is in principe als volgt: 
Vrijdagmiddag ritje van ongeveer 60 km. 
Zaterdag rit van ongeveer 120 km. 
Zondag rit van ongeveer 100 km. 
Meer informatie of aanmeldingen bij  Jan 
Peppelenbos, mail:   pep1951@xs4all.nl 
 
Groetjes,   Jan 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Technische avond: 
Op 14 november stond er een technische avond geprogrammeerd;  door het multifunctionele gebruik 
van ons clubgebouw is op deze avond de grote zaal echter al bezet. 
Deze avond, die door Jan Peppelenbos wordt ingevuld met basis-onderhoud- en reparatie-instructie 
voor beginnende fietsers als onze D-fietsers en andere starters, wordt daardoor verplaatst naar 
dinsdag 21 november. 
 
 
 
Strandfietsen 
 
Het strandseizoen is inmiddels gestart en een redelijk stabiel clubje 
van 6-10 renners maakt bij gunstig tij mooie strandritten. Velen zijn 
ervaren strandrijders en daarom wordt er vaak lekker 
doorgereden. Sommige rijders hebben in het verleden zelfs mooie 
klasseringen gereden tijdens wedstrijden. Het niveau ligt dus 
hoog.  
Een nadeel hiervan is dat het lastig kan zijn om als beginnende 
strandrijder mee te rijden. Ik zou het strandrijden daarom graag 
wat laagdrempeliger maken.  
Daarom zou ik graag willen weten of er animo is voor een B-groep. 
De B groep zou geschikt moeten zijn voor renners die de huidige 
groep te hard vinden rijden, terugkomen van een blessure of willen 
starten met strandfietsen. Het idee is dan om samen te starten, 
maar na 5-6 kilometer te splitsen. Twijfelaars zouden dan mee 
kunnen gaan met de A-tjes en zich af laten zakken naar de B als het 
tempo voor hen toch te hoog ligt.  
Potentiële voordelen zijn: een bredere basis, meer clubgevoel en 
hopelijk meer animo voor het strandfietsen. Bij deze dan ook een 
oproep aan geïnteresseerden in een strand B groep, om zich bij mij 
te melden!  
 
Best regards, 
Rob Lagendijk 
 
 
 

mailto:pep1951@xs4all.nl

